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Särskilt Yttrande: Kultur- och fritidsnämnden  
§ 7 Behovsanalys MTB-bana 
 

Den styrande konstellationen i Kultur- och fritidsnämnden har noggrant övervägt 
förslaget från Tyresöinitiativet om att anlägga en MTB-bana inom kommunens 
gränser. Efter förvaltningens behovsanalys med granskning av de ekonomiska och 
praktiska aspekterna av ett sådant projekt, har vi kommit fram till att det för 
närvarande inte är lämpligt att gå vidare med planerna om en ny MTB-bana. 
Behovsanalysen har visat på svårigheter att hitta lämplig mark för en MTB-bana, 
dessutom framkom det att projektet skulle komma att bli ekonomiskt tungt som en 
konsekvens av höga kostnader vid hantering av markföroreningar.   
 
Vi har tagit del av återkoppling från föreningen i Skrubba, som för närvarande 
använder befintliga banor. Deras erfarenheter visar att de nuvarande faciliteterna 
fungerar väl och möter de behov av spår som finns idag. Detta stärker vår 
uppfattning att en ny MTB-bana inte är en akut nödvändighet för kommunen i 
dagsläget.  
Dock är vi medvetna om att framtida stadsplanering och utbyggnad kan påverka de 
nuvarande MTB-spåren. Därför anser vi att det är viktigt med en framtida dialog med 
Tyresö Cykelklubb och grannkommuner för att säkerställa att framtida behov av 
faciliteter kan tillgodoses på ett effektivt och hållbart sätt. 
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